

PYGMALYON S.A. – 66 Rue Louis Becker 69100 Villeurbanne – France

APPARATUS IDENTIFICATION

Identification du produit

BLACKBOX – 232 - HF
ANTENNA 7.50 linears meters
Boite noire 232 -HF
Antenne de type 7.50 mètres linéaires



www.dag-system.com

Declares under his or her full responsibility that the apparatus described above is in accordance with the essential requirements applicable and in particular with the following criteria of directive R&TTE of the European Parliament:

Déclare sous son entière responsabilité que le produit décrit ci-dessus est en conformité avec les exigences essentielles applicables et en particulier celles de la directive R&TTE du parlement Européen :

ARTICLE 3.1a (Protection of health and Safety of the user)

Article 3.1a (protection de la santé et de la sécurité de l'utilisateur)

EN 50357 :2001 / EN 50364 :2001

ARTICLE 3.1b (Protection requirements with respect to electromagnetic compatibility)

Article 3.1b (exigences de protection en ce qui concerne la compatibilité électromagnétique)

EN301 489-1/3 (v1.2.1) :2000 / EN 300 330-1

EN 61000-4-3 / EN 55022 / 61000-3-2 / 61000-3-3 / 61000-4-2 / ENV50204 / EN61000-4-4 / EN61000-4-5

EN 61000-4-6 / EN61000-4-11

ARTICLE 3.2 (Good use of the network to avoid harmful interference)

Article 3.2 (bonne utilisation du spectre radioélectrique de façon à éviter les interférences dommageables)

EN 300 330 -1 / ERC 70-03E

See attached report N° R0211295R-E-A2 from AEMC

Subjected to a use for which it is meant for and a use in accordance with the standards in force and in accordance with an utilisation in conformity with the recommendation and requirements of the manufacturer.

Sous réserve d'une utilisation conforme à sa destination, aux spécifications et instructions du constructeur, et d'une installation

conforme aux normes en vigueur et aux recommandations du constructeur.

CE marking year :

2004

Année d'apposition du marquage CE :

Villeurbanne, 2005/01/03

X.MICHEL

Sales Director RFID Sport International